
 1 

Protokół  Nr  34/2022 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 19 września 2022 r. 

 
 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności jak stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu: 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 obecnych (1 nieobecny), 

- Komisja Spraw Społecznych – 9 obecnych (1 nieobecny) 

(nieobecni: Grażyna Naglak, Mariusz Przybył).  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Piotr Curyk, 

Sekretarz Gminy – Jerzy Hejduk, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa – Piotr Piorun. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji 

3. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) przyznania nagród Rady Miejskiej w Pogorzeli w konkursie na najlepsze świadectwo  

    maturalne dla młodzieży szkół ponadpodstawowych, 

2) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2022 rok, 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

4) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie  

    2022/2023. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 

Ad 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski 

o godzinie 12:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych oraz 

pracowników urzędu. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczą:  

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 obecnych (1 nieobecny), 

- Komisja Spraw Społecznych – 9 obecnych (1 nieobecny), 

(nieobecni: Grażyna Naglak, Mariusz Przybył), co pozwala podejmować prawomocne 

decyzje. 
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Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący odczytał porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji 

3. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) przyznania nagród Rady Miejskiej w Pogorzeli w konkursie na najlepsze świadectwo  

    maturalne dla młodzieży szkół ponadpodstawowych, 

2) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2022 rok, 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

4) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie  

    2022/2023. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 
Ad 2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty w wyniku 

głosowania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

 

Ad 3. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła informację z wykonania budżetu 

za I półrocze 2022 roku (załącznik nr 2 do protokołu). Szczegółowo omówiła wykonanie 

dochodów i wydatków budżetowych za I półrocze 2022 roku. Głos zabrał również Burmistrz 

Piotr Curyk. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski przedstawił Uchwałę Nr SO-

10/0953/11/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 25 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Pogorzeli informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku jak stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Głosu w dyskusji nikt nie zabrał. 

 

Ad 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) przyznania nagród Rady Miejskiej w Pogorzeli w konkursie na najlepsze świadectwo  

    maturalne dla młodzieży szkół ponadpodstawowych, 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski przedstawił powyższy projekt 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przyznania nagród Rady Miejskiej w Pogorzeli w konkursie na najlepsze 

świadectwo maturalne dla młodzieży szkół ponadpodstawowych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2022 rok, 

Skarbnik Gminy przedstawiła powyższy projekt uchwały – omówiła zmiany w planie 

dochodów i wydatków.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2022 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie  

    2022/2023, 

 Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa Piotr Piorun przedstawił 

powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2022/2023: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad 5. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Burmistrz poinformował, że chce wyrazić zgodę na przekazanie gminnego gruntu 

Powiatowi Gostyńskiemu z przeznaczeniem na budowę ścieżki pieszo-rowerowej biegnącej 

przy drodze powiatowej z Elżbietkowa do Bielaw Pogorzelskich. Wyjaśnił, że jest to teren, 

który gmina pozyskała w wyniku zamiany – mieszkaniec Elżbietkowa, właściciel pola 

otrzymał teren po byłym torowisku, natomiast gmina pozyskała grunt przy drodze. Burmistrz 

dodał, że jest to konieczne i niezbędne w dalszej procedurze budowy ww. ścieżki. 

 Po przeprowadzonej dyskusji radni jednogłośnie poprali decyzję burmistrza  

o przekazaniu powiatowi ww. terenu pod budowę ścieżki pieszo-rowerowej biegnącej przy 

drodze powiatowej z Elżbietkowa do Bielaw Pogorzelskich. 

 

Burmistrz poinformował, że 30 września br. w parku miejskim odbędzie się kolejny 

Bieg św. Michała Archanioła w Pogorzeli.  

Następnie oznajmił, że w tym tygodniu odbędzie się wizyta przedsiębiorców  

z zaprzyjaźnionej holenderskiej gminy Leudal. Burmistrz wyraził nadzieję, że uda się 

nawiązać trwałe kontakty pomiędzy naszymi przedsiębiorcami. 

Burmistrz poinformował również, że w stawie w Kromolicach doszło do śnięcia ryb, 

odłowiono ok. 300 kg ryb, które oddano do utylizacji. Pobrano próbki wody, aby wyjaśnić jak 

doszło do tej sytuacji. Potwierdził to radny z Kromolic Krzysztof Goliński, oznajmił, że 

próbki wody zostały pobrane przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. 

 

Radny Andrzej Andrzejewski zapytał o teren byłego torowiska położony za ulicą 

Armii Poznań w Pogorzeli, który został sprzedany jednemu z mieszkańców, oznajmił, że miał 

tam zostać przejazd, a go nie ma, została jedynie ścieżka do przejścia. 

Burmistrz oznajmił, że miejsce tam jest, tylko trzeba poszerzyć tę drogę. 

Radny Andrzej Andrzejewski zwrócił uwagę, że gmina musi na to wydać pieniądze. 

 

Radny Jan Idkowski poprosił o zrobienie skromnej łazienki w jednym z mieszkań 

komunalnych na ul. Gostyńskiej, do tej pory łazienki tam nie było, ponieważ jest to małe 

mieszkanie 32 m i nie było na nią miejsca, ale teraz sąsiadka przekazuje skrytkę, więc miejsce 

na łazienkę będzie. 

Inspektor Piotr Piorun oznajmił, że gmina taką łazienkę wykona. 

 

Ad 6. Zamknięcie 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 13.30 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 
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                                                                                Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

                                                                                  

                                                                                 Eugeniusz Paszkowski 

 

 

Protokołowała:      

Ewa Mazurek                                                             


